

This permit is issued under the authority of section 78.3 of the Mining Act and the Exploration Plans and Exploration Permits Regulation (O.Reg. 308/12). It is subject to the provisions of the Act and regulation as well as the terms and conditions included in this permit.

Ce permis est émis conformément aux dispositions de section 78.3 de la Loi sur les mines et des règlements et est sujet aux restrictions et dispositions de ce lois et règlements ainsi qu'aux conditions ci-énoncées.

Note: The issuance of this permit does not relieve the applicant from the responsibility of acquiring any other agency, board, government, etc. approval as may be required nor does it relieve the permittee from the requirements of any other legislation or guarantee access to the land.

Remarque: La délivrance de ce permis n'exempte pas le demandeur de l'obligation d'obtenir l'autorisation de tout autre organisme, commission, gouvernement, etc. qui pourrait être exigée, n'exempte pas le titulaire des dispositions de toute autre loi et ne garantit pas l'accès à la terre.

Project Details/ Détails sur le projet

Project Name/ Titre du projet	Qualified Supervisor/Superviseur qualifié
Belfast TeckMag	JOERG MARTIN KLEINBOECK

This Permit is issued to: Ce Permis est délivré à:

Name of Permittee:/Nom du détenteur:

CONQUEST RESOURCES LIMITED

Mailing Address:/Adresse postale:

Conquest Resources Limited 55 University Avenue, Suite 1805, M5J 2H7, Toronto, ON, CA
Conquest Resources Limited 55 University Avenue, Suite 1805, M5J 2H7, Toronto, ON, CA

To conduct early exploration activities from/ Pour effectuer des activités d'exploration du (yyyy/mm/dd):

to:

November 21,
2024

November 20,
2027

On claim/lease/licence of occupation number(s):/Sur le numéro(s) du claim/bail/permis d'occupation:

129892, 133023, 136240, 137605, 143609, 205146, 217424, 219507, 222611, 242748, 250102, 282157, 285404, 312847, 344331

As per the project map(s) and Activity Details Report, all of which are attached here to and which form part of this permit/

Selon la/les carte(s) du projet et le Rapport Détaillé des Activités, tous qui sont attachés ici et qui forment partie du permis

for the purpose of Permit activities:

- Geophysical Survey Requiring Generator Type/ Levé géophysique de type requérant une génératrice
- Mechanized Drilling (Assembled Weight >150kg)/ Forage mécanique (Assembled Weight >150kg)
- Trails (TS)/ Les sentiers (TS)

Subject to the following conditions:/Et sous les conditions suivantes:


1. The Permittee shall keep this permit or a true copy thereof on the permit area./Le détenteur conserver ce permis ou une copie conforme sur les lieux des travaux.
2. The person in charge of the operation conducted under this permit shall produce and show this permit or the true copy kept on the exploration permit area to any inspector whenever requested by the officer./Le responsable des travaux couverts par ce permis doit produire le permis ou sa copie conforme si un inspecteur lui demande.
3. The requirements outlined in Schedule 1 of Ontario Regulation 308/12 and applicable Provincial Standards for Early Exploration/ Les exigences générales identifier à l'annexe 1 du Règlement de l'Ontario 308/12 et les normes provinciales relatives à l'exploration préliminaire.
4. Other terms and conditions as listed on this permit./Autres termes et conditions énoncés sur ce permis.

Place of Issue/Emis a:

Southern Ontario

Issued by/Emis par:

Tony Scarr

<p>Date of Issue/Date emis (yyyy/mm/dd, aaaa/mm/jj):</p> <p>November 21, 2024</p>	<p>Signature of Director/Signature du directeur:</p> 
---	---